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SKRAĆENI  ZAPISNIK  

 

14. SJEDNICE UPRAVNOG VIJEĆA USTANOVE CENTAR ZA ISTRAŽIVANJE 

MATERIJALA ISTARSKE ŽUPANIJE METRIS 

 

 

Datum: 26. rujna 2018. 

Početak sjednice: 13:00 

Mjesto: Ustanova Centar za istraživanje materijala Istarske županije METRIS, 

  Zagrebačka 30, 52100 Pula 

Prisutni: Tamara Kiršić, predsjednica; Patricia Percan, članica 

Odsutni: Alen Damijanić, član 

Ostali: dr.sc. Daglas Koraca, ravnatelj; Josipa Bilić, zapisničarka  

 

Sjednicu je vodila predsjednica Upravnog vijeća Tamara Kiršić, koja je dala na 

glasanje predloženi dnevni red: 

  

1. Otvaranje sjednice Upravnog vijeća i utvrđivanje popisa sudionika - kvoruma 

nazočnih članova Upravnog vijeća Ustanove Centar za istraživanje materijala 

Istarske županije METRIS i punomoćnika te usvajanje Zapisnika s prošle 

sjednice Upravnog vijeća; 

2. Pregled aktualnog stanja te aktivnosti u planu u Ustanovi METRIS; 

3. Odobreni EU projekti (Program INTERREG V-A Italija-Hrvatska); 

4. Razno. 

Predloženi dnevni red je jednoglasno usvojen.  

 

1. Otvaranje sjednice Upravnog vijeća i utvrđivanje popisa sudionika – kvoruma 

nazočnih članova Upravnog vijeća Ustanove Centar za istraživanje materijala 

Istarske županije METRIS i punomoćnika te usvajanje Zapisnika s prošle 

sjednice Upravnog vijeća 

 

Predsjedavajuća je utvrdila da je ispunjen uvjet pravovaljanosti odluka koje se donose 

na sjednici obzirom da je na sjednici nazočna većina članova Upravnog vijeća, te 

potom daje na verifikaciju zapisnik s prilozima 13. sjednice Upravnog vijeća. Zapisnik 

se usvaja. 

 

2. Pregled aktualnog stanja te aktivnosti u planu u Ustanovi METRIS 
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Predsjedavajuća daje riječ ravnatelju da članovima Upravnog vijeća predstavi trenutno 

stanje u Ustanovi. Ravnatelj je vijeće izvijestio o nedavno provedenom redovnom 

akreditacijskom nadzoru od strane Hrvatske akreditacijske agencije za tri metode 

ispitivanja i napomenuo je kako je nadzor prošao bolje nego svih prijašnjih godina, uz 

tek par preporuka. Od sljedeće godine Ustanova treba početi raditi prema novoj verziji 

norme HRN EN ISO/IEC 17025 i djelatnici već ulažu napore kako bi sve dokumente i 

metode prilagodili novoj normi, te će do kraja godine pohađati dodatne obavezne 

edukacije. Ravnatelj daje informaciju o nužnim troškovima Ustanove: obvezne 

edukacije sukladno normi, troškovi audita Hrvatske akreditacijske agencije, zatim 

neplanirani troškovi popravka krova, instalacija i podnih obloga nastali uslijed poplave 

tijekom olujnog nevremena, popravak pretražnog elektronskog mikroskopa i optičkog 

emisijskog spektrometra, što je sve prijavljeno osiguranju i očekuje se naknada 

nastalih troškova. Također, kupljena je dizalica za provedbu mehaničkih ispitivanja na 

univerzalnoj statičkoj kidalici u skladu s odredbama Zakona o zaštiti na radu, i 

odvlaživač prostora zbog mogućeg kvara strojeva osjetljivih na vlagu. 

Prihodi Ustanove do 25. rujna 2018.g. veći su nego u istom razdoblju prošle godine te, 

je do današnjeg dana izdan je 121 izlazni račun.  

Ravnatelj je napomenuo kako je u tijeku dogovor o suradnji sa Sveučilištem Jurja 

Dobrile u Puli kako bi se studentima tehničkih i prirodnih znanosti omogućilo da, u 

sklopu demonstrativnih vježbi, na uređajima Ustanove steknu praksu provedbe 

kontrole kvalitete materijala. 

Predsjedavajuća i gđa. Percan potvrdile su nužnost sanacije svih nastalih šteta u 

Ustanovi obzirom na okolnosti i izrazile nadu da će osiguranje zaista pokriti troškove 

sanacija i popravaka.  

 

3. Odobreni EU projekti (Program INTERREG V-A Italija-Hrvatska) 

 

Predsjedavajuća daje ravnatelju riječ da predstavi trenutno stanje vezano uz odobrene 

projekte prekogranične suradnje Italija-Hrvatska. G. Koraca je pojasnio kako su dana 

20. srpnja 2018. godine objavljeni rezultati ''Standard'' natječaja za projekte programa 

prekogranične suradnje INTERREG V-A Italija-Hrvatska te da su,  od pet prijavljenih 

projekata, Ustanovi uspješno evaluirana dva projekta akronima ''ASTERIS'' i 

''WATERCARE''. Ravnatelj je ukratko opisao odobrene projekte i napomenuo kako se 

Ustanova kroz provedbu ovih projekata namjerava dokazati kao pouzdan partner te 

steći prave reference za buduće projektne suradnje. 

Također je napomenuo da se trenutno provode i 2 Erasmus+ projekta akronima ''3D 

FOR VET'' i ''CAPuS'', i kako je završen jedan projekt Hrvatske zaklade za znanost u 

suradnji s Institutom za poljoprivredu i turizam u Poreču akronima 

''REDGREENPLANT''. U evaluaciji je još nekoliko projekata u kojima je Ustanova 

METRIS projektni partner: ''MalvsAdrion'' prijavljen na ADRION program 
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transnacionalne suradnje, „Biougljenom do održivog gospodarenja vinogradom“ 

prijavljen u suradnji s Institutom za poljoprivredu i turizam u Poreču na fond Hrvatske 

zaklade za znanost, te ''PoliMod'' prijavljen u suradnji s Politehnikom Pula na natječaj 

Europskog socijalnog fonda, OP Učinkoviti ljudski potencijali, preko Ministarstva 

znanosti, obrazovanja i sporta. 

Gđa. Percan je pohvalila uspješnu evaluaciju projekata, čemu se pridružila i 

predsjedavajuća napomenuvši da je ovo prilika za promociju Ustanove i u medijima. 

Isto tako, Predsjedavajuća je istaknula nužnost obnove web stranice METRIS-a, kao i 

jačanje prisutnosti na društvenim mrežama, što je danas osnova za podizanje 

vidljivosti projekata u javnosti. 

 

4. Razno 

 

Ravnatelj je istaknuo da bi budući cilj Ustanove trebao biti ulazak u sustav znanosti, 

odnosno zadovoljavanje uvjeta za upis u Upisnik znanstvenih organizacija Republike 

Hrvatske putem kojega se onda Ustanova može prijavljivati na natječaje Ministarstva 

obrazovanja, znanosti i sporta RH u kojima je moguće i do 100% sufinanciranje 

znanstvenih organizacija poput METRIS-a. Predsjedavajuća i gđa. Percan zaključile 

su kako treba navedeno uzeti u obzir za buduće planiranje razvoja. 

Obzirom da se nitko nije javio dodatno za riječ, Predsjedavajuća je u 14:20 sati 

zaključila 14. sjednicu Upravnog vijeća Ustanove Centar za istraživanje materijala 

Istarske županije METRIS.      

 

 

PREDSJEDNICA: 

 

Tamara Kiršić:     _ 

 

ZAPISNIČARKA: 

 

Josipa Bilić:       _ 


